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Rendelet száma:     Tárgya:  

 

4/2023.(V.10.)  Aldebrő község Önkormányzatának 2022. évi 

költségvetéséről szóló 1/2022.(II.9.) önkormányzati 

rendelet módosításáról. 

5/2023.(V.10.)  Aldebrő község Önkormányzatának, valamint az 

Aldebrői Királylányok, Királyfiak Családi Bölcsőde 

2022. évi gazdálkodásáról. 

Határozat száma:    Tárgya: 

 

34/2023.(V.9.) 2022. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadásáról 

35/2023.(V.9.)  51/2022.(V.17.) határozat módosításáról 

36/2023.(V.9.)  Béke felhíváshoz való csatlakozásról 

37/2023.(V.9.)  Iskolai kirándulás támogatásáról 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Aldebrő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. május 9.-én 17.00 órakor a községházán 

megtartott nyilvános üléséről. 

 

Jelen vannak a képviselő-testület tagjai: Wingendorf János polgármester, Birgenstok István Ernő 

alpolgármester, Inklovicsné Sneider Judit, Macz Péter és Tarnóczi Erika képviselők.  

 

Meghívottként jelen van: Gál Zsuzsanna gazdálkodási főmunkatárs, Klencznerné Kis Mária 

Tarnamenti Szociális Központ igazgató, Gulyás Imre jegyző, 

 

Wingendorf János: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az 5 képviselőből 5 jelen van, az 

ülés határozatképes, azt megnyitja. Javasolja, hogy a testület a meghívóban írt napirendeket tárgyalja. 

Tekintettel az igazgató asszony esetleges más elfoglaltságéra, javasolja az őt érintő napirend előre 

vételét. 
 

1.) Az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének III. számú módosítása 

Előadó: Wingendorf János polgármester 

Előkészítő: Gál Zsuzsanna pénzügyi tanácsos, Gulyás Imre jegyző 

 

2.) Beszámoló az önkormányzat 2022. évi gazdálkodásáról 

Előadó: Wingendorf János polgármester 

Előkészítő: Gál Zsuzsanna pénzügyi tanácsos, Gulyás Imre jegyző 

 

      3.) 2022. belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása 

 Előadó: Gulyás Imre jegyző 

 Előkészítő: Inczédy Krisztina 

 

4.) Aldebrő önkormányzatnak a Tarna- menti Szociális Intézményfenntartó Társulásából – 

történő kiválással  kapcsolatos kezdeményezésének megtárgyalása 

Előadó: Gulyás Imre jegyző 

 

5.) Egyebek 

5.1.) Horgásztanya eszközbeszerzése pályázat ügyében hozott határozat módosítása 

 Előadó: Gulyás Imre jegyző 

 

A napirendet egyhangúan – 5 igen szavazattal – elfogadták. 

 

4.) Aldebrő önkormányzatnak a Tarna- menti Szociális Intézményfenntartó Társulásából 

– történő kiválással kapcsolatos kezdeményezésének megtárgyalása 

Előadó: Gulyás Imre jegyző 

 

Wingendorf János: Átadom a szót a jegyző úrnak.  

 



Gulyás Imre: A kiküldött anyagban részletesen bemutatom, hogy mely érvek szólna a társulásban 

maradás, illetve az esetleges kiválás mellett. Illetve a kivállás mellett igazán fajsúlyos érvet nemigen 

találtam. Megköszönöm igazgató asszony szakmai segítségét a vizsgálat során.  

 

Klencznerné Kis Mária: Jegyző úr jól bemutatta a lehetőségeket. Úgy látom, hogy sem a jogi 

szabályozás, sem a finanszírozás jelenlegi formája nem támogatja a kiválást. De erről a testületnek 

kell dönteni. 

 

Wingendorf János: Megköszönöm az elkészült anyagot. Javaslom, hogy vegyük le ezt a kérdést 

napirendről, szavazni a kiválásról kellett volna, de ilyen feltételekkel én sem javaslom. Van kérdés? 

(Nem volt.) 

 

(Klencznerné Kis Mária távozott.) 

 

1.) Az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének III. számú módosítása 

Előadó: Wingendorf János polgármester 

Előkészítő: Gál Zsuzsanna pénzügyi tanácsos, Gulyás Imre jegyző 

 

Wingendorf János: A mai ülésünk hó eleji időpontját az indokolta, hogy sajnálatunk Gál Zsuzsa mégis 

megválik tőlünk. Megköszöm a munkáját, az előterjesztést és át is adom a szót, ha van szóbeli 

kiegészítése tegye meg. 

 

Gál Zsuzsanna: A módosításra vonatkozó számításokat mindenki megkapta. Mivel nekünk a kincstár 

könyvel, így mi ezt követjük. A módosításokat a pályázati pénzek folyósítása, az alacsony szintű 

tervezés és a kedvező adóbevétel növekedés okozza. Kettő hónapig saját finanszírozásban 

működtettük a bölcsődét. 

 

Wingendorf János: Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs szavazzunk az előterjesztésről. 

Aldebrő Község Önkormányzati Képviselő- testülete 5 igen szavazattal – tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül – elfogadta az önkormányzat 4/2023. (V. 10.) önkormányzati rendeletét 

Aldebrő község Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022.(II.9.) önkormányzati 

rendelet módosításáról. 

 

2.) Beszámoló az önkormányzat 2022. évi gazdálkodásáról 

Előadó: Wingendorf János polgármester 

Előkészítő: Gál Zsuzsanna pénzügyi tanácsos, Gulyás Imre jegyző 

 

Wingendorf János: A beszámolót mindenki megkapta. Ez a napirend kapcsolódik az előzőhöz. Mivel 

mi lettünk a közös konyha gesztorai ide kapcsolódik a konyha gazdálkodási helyzete is. Nemrég volt 

társulási ülésünk is. Zsuzsa kérlek tájékoztasd a testületet. 

 

Gál Zsuzsanna: 2021-ben a konyha hiány 6 millió forint volt, 2022-ben 500.000 plusz keletkezett. 

Becse Éva gazdálkodásának eredmény mindez, megfog minden forintot. 

 

Wingendorf János: Eltelt majd 5 hónap, most hogyan állunk. 

 

Gál Zsuzsanna: Időarányosan hasonlóan jó és kiegyensúlyozott, mint tavaly. 

 

Wingendorf János: Szerintem is rendbe tettük a konyha gazdálkodását. Viszont a vezető Becse Éva 

segítséget kér az adminisztrációban, mert egyedül nem győzi és kilátásba helyezte, hogy felmond. 

Ezt semmiképp nem engedhetjük meg.  

 

Macz Péter: Egyetértek, de lehetne megosztani a munkát a hivatallal is. 



 

Wingendorf János: Erről még egyeztetnünk kell Tófaluval is. Térjünk vissza a zárszámadásra. Ha 

nincs kérdés, javaslom az elfogadást. 

Aldebrő Község Önkormányzati Képviselő- testülete 5 igen szavazattal – tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül – elfogadta az önkormányzat 5/2023. (V. 10.) önkormányzati rendeletét 

Aldebrő község Önkormányzatának, valamint az Aldebrői Királylányok, Királyfiak Családi 

Bölcsőde 2022. évi gazdálkodásáról. 

(Gál Zsuzsanna távozott.) 

      3.) 2022. belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása 

    Előadó: Gulyás Imre jegyző 

 Előkészítő: Inczédy Krisztina 

 

Gulyás Imre: A magam részéről az ellenőrzésnek – mely számos problémára hívja fel figyelmet – 

arra a mondatára hívom fel a figyelmet, mely szerint az ellenőrzés nem tárt fel olyan súlyú hibát, 

mulasztást, vagy kötelezettség szegést, mely munkajogi, szabálysértési, vagy büntetőjogi felelősségre 

vonást jelenthetne. Lényegében szinte minden ellenőrzés a szabályzatok létének és naprakészségének 

ellenőrzéséről szól. Külön egy ember kellene csak arra, hogy a folyamatosan változó jogszabályokhoz 

hozzáigazítsuk a szabályzatainkat. Erre sem ember, sem pénz nem áll rendelkezésre. 

 

Wingendorf János: Azért, amit meg lehet tenni, azt tegyék is meg. Javaslom a beszámoló elfogadását. 

 

A javaslatot a képviselő- testület egyhangú – 5 igen szavazattal – elfogadta. 

 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő- testületének 

34/2023.(V.9.) határozata 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő- testülete elfogadja 

a 2022. évi belső ellenőrzési jelentést. 

 

5.) Egyebek 

5.1.) Horgásztanya eszközbeszerzése pályázat ügyében hozott határozat módosítása 

 Előadó: Gulyás Imre jegyző 

 

Gulyás Imre: Aldebrő község önkormányzata a 2022. május 17.-én tartott ülésén 51/2022.(V.17.) 

határozatával döntött pályázat benyújtásáról eszközök pótlására és újak beszerzésére. A pályázott 

összeg 4.000.000 forint volt, az önerő 363.592 Ft. A közismert áremelkedése miatt az önerőt 864.519 

Ft-ra kell felemelni. Javaslom a hivatkozott határozat ennek megfelelően történő módosítását és 

egységes szerkezetben történő megerősítését. 

 

Wingendorf János: Ezzel nincs mit tenni, javaslom a módosítás elfogadását. 

 

A javaslatot a képviselő- testület egyhangú – 5 igen szavazattal – elfogadta. 

 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő-testület  

35/2023.(V.9.) határozata 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő- testülete az Aldebrő 

Horgásztanya eszközeinek pótlására és újak beszerzésére beadott 

pályázat ügyében hozott 51/2022.(V.17.) határozatát az önerő 

tekintetében módosítja és az alábbi egységes szerkezetben 

fogadja el: 



 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő- testülete az dönt 

arról, hogy pályázatot nyújt be a 2/3-ad részben tulajdonában álló 

Aldebrő Horgásztanya eszközeinek pótlására és újak 

beszerzésére az alábbiak szerint: 

 

Projekt azonosítója: VP6-19-2-1-86-7-21. 

Felhívás címe: Helyi fejlesztések támogatása 

Projekt címe: Rendezvénytér fejlesztése Aldebrőn 

 

Projekt összköltsége:   4 864 519 Ft 

Igényelt támogatás:  4 000 000 Ft 

Elszámolható összes költség:   4 864 519 Ft 

Önerő:       864 519 Ft 

 

Az önkormányzat az önerőt a költségvetésében biztosítja. 

 

Felhatalmazza az önkormányzat a polgármestert a pályázat 

benyújtására és a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Felelős: Wingendorf János polgármester 

Határidő: A pályázati kiírásban foglaltak szerint 

 

5.2.) Bejelentések, kérdések 

 

Macz Péter: Nem jó, hogy az iskola játszótér gyakran zárva van. Sok gyermekes szülő menne oda 

gyerekkel és nem értik miért van zárva. Ha kell én vállalom, hogy este 8 órakor elmegyek és bezárok. 

 

Wingendorf János: Az a baj ezzel, hogy ha nincs felügyelet, hamar tönkre teszik a játékokat. 

 

Inklovicsné Sneider Judit: Tanárként tapasztalom, hogy egyesek akkor is tudnak kárt okozni, ha zárva 

van a játszótér. 

 

Macz Péter: Csabának az iskola gondnoknak adni kulcsot és Ő zárna. Ezért kaphatna valami pénzt. 

Meg kell vizsgálni a kamerázás lehetőségeit is. 

 

Wingendorf János: Nem hiszem, hogy még munkaidő után is maradna, ezt nem lehet elvárni. 

 

Inklovicsné Sneider Judit: A Minczér féle ház kertjén keresztül lógnak be a műfüves pályára. 

 

Macz Péter: Nem értek egyet továbbra sem a játszótér, sem a műfüves pálya zárásával. Azért 

építettük, hogy használják a gyerekek és a sportolni vágyók. 

 

Wingendorf János: Ezzel egyet is értek, de ha nincs jelen felügyelet, hamar tönkre teszik mind a kettőt 

és akkor csak kidobtunk egy csomó pénzt.  Erre a kérdésre térjünk vissza később. 

 

Wingendorf János: Körbeadom az Aldebrői óvodavezető levelét. Ez évben Tófalu a soros 

karbantartó, de nincs embere. Az intézmény közös fele- fele tulajdonban van. Kérek javaslatokat, 

hogy milyen álláspontot képviseljünk a Tófaluval való tárgyalások során. A közös intézmények 

költségelszámolása alapján Tófalu tartozik nekünk 1 millió forinttal. 

 

Wingendorf János: Megkértem a hivatali dolgozókat, hogy nézzék meg a lakásbérletek helyzetét, 

mert van aki megvette volna a házat, de mégsem tudta, Van akinek elmaradása van a bérleti díjjal. 



Nos, Nagy László holnapra ígérte, hogy hozza a teljes vételárat. Szuromi István is holnapra ígérte, 

hogy rendezi az 5 havi hátralékát. Hugli Zoltánnak 7 havi tartozása van. Ő kis haladékot kér, de 

rendezni akarja. Egyébként a ház elejét megcsinálta. A számlák az Ő nevére mennek. 

 

Wingendorf János: Tájékoztatta a képviselőket a temetők ellenőrzésén tapasztaltakról. Elmondtam, 

hogy mi épp most tesszük rendbe a dolgokat, erre több mint 700.000 forintot áldozunk. A Járási 

Hivatal egy év múlva fog utóellenőrzést tartani. 

 

 

Wingendorf János: Elmondta, hogy megkereste Gecse István borász és felajánlotta segítségét a 

Debrői Hárslevelű marketingjének javítása érdekében. Szerinte jelentős turisztikai potenciál rejlik 

ebbe, melyet jobban ki lehetne használni. Ezt is meg lehet vizsgálni. Bár ápoljuk a hagyományokat. 

Öt alkalommal nyertük el az országos fődíjat mint legkedveltebb borvidéki település.  

 

Gulyás Imre: Mint a Rácz Pál Debrői Borrend tagja is mondom, hogy ebben a kérdésben jobban 

együtt lehetne működni a borrenddel. Ugyanis ez a cél szerepel a borrend céljai között is. 

 

Macz Péter: Javaslom, hogy a Derelye Fesztiválon más borosgazdákat is hívjunk meg árusítani. 

 

Wingendorf János: Megkérem a jegyző urat, ismertesse Szita Károlynak, a megyei Jogú Városok 

elnökének felhívását. 

(A jegyző felolvasta a felhívást.) 

Javaslom a felhíváshoz való csatlakozást. 

 

A javaslatot a képviselő- testület 4 igen és 1 nem szavazattal elfogadta. 

 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő- testület  

36/2023.(V.9.) határozata 

Aldebrő Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

megtárgyalta Szita Károlynak, a Megyei Jogú Városok 

Szövetsége elnökének felhívását.  

Aldebrő Község Önkormányzata csatlakozik az 

Országgyűlés 5/2023.(III.31.) számú határozatában foglalt 

békepárti állásfoglaláshoz. 

 

Inklovicsné Sneider Judit: Tanárként tudom, hogy az iskolánk diákjai ez évben is részt vesznek a 

„Határtalanul” programban és Horvátországba utaznak. Horvát Györgyi tanárnő ez ügyben levelet 

írt az önkormányzatoknak. 

 

Wingendorf János: Ezzel akartam folytatni. Máskor is adtunk ilyen ügyben támogatást az iskolának. 

Javaslok 50.000 Ft-ot. Ki ért egyet? 

 

A javaslatot a képviselő- testület egyhangú – 5 igen szavazattal – elfogadta. 

 

Aldebrő Község Önkormányzat Képviselő- testület  

37/2023.(V.9.) határozata 

Aldebrő Község Önkormányzati Képviselő-testülete az 

általános iskolai diákok „Határtalanul” program keretében 

megvalósuló Horvátországi kirándulásához 50.000 Ft – 

azaz ötvenezer forint – támogatást nyújt. 



 


